

HOW DO YOU IMAGINE 2025 ?

Joseph Rozé



00 sec 05 sec

HOW DO YOU IMAGINE 2025 ?

Joseph Rozé

00 min 30 sec

It's going to be a lot of scariness. They're going to try to scare you, but I think at the end of it, it's not going to be much different... You know what I mean? A lot of fear mongering, but at the end of the day, probably not much different than 2024. I think it'll be the president dominating the news cycle. Like he always did. People just talking about the last crazy thing he said. I don't think a lot will get done. I don't think a wall will ever go up. I don't think they will stop immigrants. I think nothing much will change.

Ça va être vraiment flippant. Ils vont essayer de nous faire peur, mais je pense qu'au final, ce sera pas très différent... Tu vois ce que je veux dire ? Beaucoup de terreur, une ambiance alarmiste, mais au bout du compte, rien de très différent comparé à 2024. Je pense que c'est le président qui va dominer le monde médiatique. Comme il l'a toujours fait. Les gens vont juste parler de la dernière chose hallucinante qu'il a dite mais rien ne va être mis en place. Je ne pense pas qu'un mur va être construit. Je ne pense pas qu'ils vont arrêter les immigrants. Je pense que rien ne va vraiment changer.



00 min 01 sec

HOW DO YOU IMAGINE 2025 ?

Joseph Rozé

We're about 25% of the way through it, and so far it has not been terrific at the international level and at the federal level. I feel like this is a time when if we don't start to see some substantial resistance and some substantial pushback to what's going on at the federal level, we can kind of count on our own demise. And it's interesting because I feel like the past couple years, maybe the last decade, has really worn a lot of people down. I was a young child during 9/11. The 2008 financial crisis was a prevailing thing in my childhood. COVID was massive, and now this fascist regime. So I feel like at this point, lots of this generation is very exhausted with fighting and making noise, but this is when it has to happen. I'm really hoping that that's what we see more of, and we have seen a lot of it! But it's got to be a lot more.

02 août 03 sec

On est à peu près à 25 % de l'année, et jusqu'à présent, ce n'est pas très brillant au niveau international et au niveau fédéral. J'ai l'impression que si on ne commence pas une vraie résistance, un véritable contre-pouvoir face à ce qui se passe au niveau fédéral, on peut s'attendre à notre propre chute. C'est intéressant, parce que j'ai l'impression que ces dernières années, voire cette dernière décennie, ont vraiment épuisé beaucoup de gens. J'étais petit au moment du 11 septembre. Puis, la crise financière de 2008 a marqué mon enfance. Il y a eu le Covid ensuite. Et maintenant, ce régime fasciste. Donc à ce stade, je pense que beaucoup de gens de ma génération sont déjà épuisés par la lutte. Mais c'est précisément maintenant que ça doit avoir lieu. C'est déjà un peu le cas, mais il faut que ça prenne de l'ampleur.



00 août 06 sec